
Dato: 19. sep. 2024   

Tidspunkt: kl. 18:00

Hos: @ Ghita Podbielski

@ @Deltagere: @ Annette Sejrsen  @ Gitte van de Rijke  @ Niels Ellermann  @ Cecilie Laage-Petersen  @ Klaus V. Larsen  @ Ghita Podbielski

@ Afbud: @ Grete Lindsgren

Velkomst til nye medlemmer af bestyrelsen
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5. Hedeland
6. Skiburgeren
7. Fester og arrangementer
8. Udbudte aktiviteter Skigymnastik, yoga, crossfit, spinning, rulleskøjter, langrend, rulleski.
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Velkomst til nye medlemmer af bestyrelsen
Confluence
Hjemmesiden
Mailadresser
Samarbejde i bestyrelsen
Hvordan mailer vi sammen Se: /wiki/spaces/BES/pages/8781840
...

1. Budgetopfølgning
Der orienteres om forbrug/indtægter i forhold til budget, samt medlemsstatistik.

Medlems statistik

2011: 1/2: 673, 22/8: 710, 6/9: 731, 29/9: 734, 20/10: 750, 8/12: 680.

2012: 12/1: 700, 2/2: 715, 1/3: 726, 25/4: 734, 14/6: 734, 16/8: ca. 750, 24/9: 753, 25/10: 632, 6/12: 680.

2013: 10/1: 701, 28/2: 733, 11/4: 749, 30/5: 755, 29/8: 780, 26/9: 813, 24/10: 828, 14/11:855, 31/12: 801.

2014: 27/2: 825, 3/4: 849, 22/5: 859, 30/9: 866, 23/10: 880, 27/11: 800,

2015: 8/1: 816, 26/2: 850, 26/3: 853, 28/5: 854, 27/8: 860, 17/9: 875, 26/11: 773 

2016: 7/1: 786, 18/2: 811, 31/3: 818, 2/6: 810, 25/8: 832, 15/9: 837, 20/10: 858, 29/11:787

2017: 5/1: 786, 2/2: 797, 12/4: 797, 8/6: 809, 17/8: 804, 14/9: 814, 19/10: 802, 30/11: 758

2018: 11/1: 772, 15/2: 795, 3/4: 810, 7/6: 812, 16/8: 815, 13/9:856, 11/10: 844, 29/11: 770

2019: 10/1: 787 21/2: 805 4/4: 805 13/6: 804 15/8: 805 5/9: 811, 10/10: 763, 14/11: 729

2020:  9/1: 768 20/2: 780 26/3: 780 12/5: 782 11/6: 783 20/8: 782 15/10: 723 26/11: 617

2021: 7/1: 627 18/2: 629 25/3: 627 22/4:627 10/6:627 19/8: 627 30/9: 619 21/10: 615 18/11:644

2022: 6/1: 663 17/2: 674 24/3: 682 21/4: 685 9/6: 680 18/8: 676 22/9: 697 20/10: 683 17/11: 640

2023: 5/1: 663 16/2: 681 23/3: 686 13/4: 686 8/6: 668 17/8: 647 21/9: 629 12/10:619 09/11: 620

2024: 4/1: 515 15/2: 588 21/3: 609 11/4: 609 6/6: 614 22/8: 619 19/9: 610

Orientering: 

Emner til drøftelse/beslutning:

Annette har fremsendt regnskab for August måned Beslutning: 

Regnskabet ser fint ud, der har været få bilag i august.

Bestyrelsesmøde 2024-09-19

https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:78f01ab6-bfeb-4ee9-9d91-38c5168e4416?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:434d25e5-347e-4cae-aee4-9f64c8061ebd?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:37a2e363-30bc-4d2d-83fd-3b6a560eb990?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:ff07ecf0-a32b-456c-9df8-2600e520851e?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:cd0d46d7-30ed-48e5-819e-869ac0eea35e?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:dc6a3c3a-2b7f-4d97-a77c-94caf155310d?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:78f01ab6-bfeb-4ee9-9d91-38c5168e4416?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:fe806933-c7eb-4524-8da1-2373da2e4877?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/spaces/BES/pages/8781840/Opl+g


2. Kalender
Kalenderen opdateres. Herunder aftales hos hvem næste bestyrelsesmøde afholdes.

Emner til drøftelse/beslutning:

Datoer

22. aug. 2024  På Hedeland. Afbud: @ Ghita Podbielski

1. sep. 2024  Sommerfest på Hedeland

12. sep. 2024  hos @ Ghita Podbielski Afbud: @ Grete Lindsgren  & @ Niels Ellermann  Bestyrelsen foreslår 19. sep. 2024  Afventer svar fra Ghita

10. okt. 2024  hos @ Gitte van de Rijke  Afbud: @ Grete Lindsgren  & @ Cecilie Laage-Petersen

7. nov. 2024  hos @ Klaus V. Larsen

9. jan. 2025  

10. jan. 2025  Bestyrelsesmiddag
13. feb. 2025  

20. mar. 2025  
10. apr. 2025  På Hedeland

6. maj 2025  Generalforsamling 2025

12. jun. 2025  Grill hos @ Annette Sejrsen

Beslutning: 

3. Generalforsamling 6. Maj 2025

Praktiske punkter fra tidligere års generalforsamling (copy): 

Indkaldelse til generalforsamlingen
Frivillige til hjælp til generalforsamling på holdsport 6 pers.
Tilmelding
Dirigent 
Referat
Der skal være PC og præsentation til formandens beretning
Køber vin (gaver) 

Emner til drøftelse/beslutning:

Beslutning:

4. Presse m.m.

Pressedækning:

Div. pressedækning kan findes her Presseomtale Roskilde Skiklub & Skibakken

Orientering: 

Emner til drøftelse/beslutning:

@ Beslutning:

5. Hedeland

Husker

31. dec. 2017   Kontrakten med Hedeland udløber uden varsel 31-12-2017. I øjeblikket kører vi videre uden kontrakt. Vi afventer deres initiativ.
Leje af hytte er + forbrug
Alle rødmalede dele på husene skal fremadrettet males hvide ved vedligehold.

Forsikringer varetages af @ Niels Ellermann

Orientering:

Der har været indbrud i klubhuset
Vi har fået 75.000 kr til indkøb af ski til børn og unge
Der er indkaldt til møde i Hedelandsudvalget 8. okt. 2024  

Emner til drøftelse/beslutning:

Skiklubben har modtaget tilbud på ski og støvler til børn. DGI/DIF tilskud på 75.000 modtaget. Skiklubben skal betale 50.000 kr. Oplæg til fordeling af ski str. af Niels
Vedr. indbrud 25/8-2024:
Gennemgang af tilbud fra Hasse vedr. udbedring af skaderne
Gennemgang af bygningsforsikring / tyveriforsikring 
Maling - Lars Bech gav en overslagspris på 20.000 + moms for maling af klubhuset incl.  maling. 
I forhold til Hedelandsudvalget:

Emner fra 1. møde i Hedelandsudvalget til drøftelse og ønsket retning:
 Pistemaskine og ATVere
Mange gik forgæves eller fornøjelsen blev meget begrænset pga for mange gæster. Er det muligt at lave en max grænse. Bør undersøges.
Forhold omkring andres brug af området bør ses som positivt.

https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:78f01ab6-bfeb-4ee9-9d91-38c5168e4416?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:78f01ab6-bfeb-4ee9-9d91-38c5168e4416?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:fe806933-c7eb-4524-8da1-2373da2e4877?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:ff07ecf0-a32b-456c-9df8-2600e520851e?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:37a2e363-30bc-4d2d-83fd-3b6a560eb990?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:fe806933-c7eb-4524-8da1-2373da2e4877?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:cd0d46d7-30ed-48e5-819e-869ac0eea35e?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:dc6a3c3a-2b7f-4d97-a77c-94caf155310d?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:434d25e5-347e-4cae-aee4-9f64c8061ebd?ref=confluence
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/spaces/BES/pages/8781960/Presseomtale+Roskilde+Skiklub+Skibakken
https://roskildeskiklub.atlassian.net/wiki/people/712020:ff07ecf0-a32b-456c-9df8-2600e520851e?ref=confluence


Forhold omkring moms fritagelse skal sikres. Bestyrelsen må afklare.
Oplæring af nye sneproduktionsaspiranter. Mads overvejer gennemførelsen af tørtræning.
Hvem har ansvar og kompetence til at sige: ”kør”, og sætte pressemeddelse, indkaldelse af frivillige, indkøb, etc. I gang.
Pres alle steder – ikke mindst cafeén. Hvordan kan logistikken optimeres.
Mulighederne for langrendsspor skal undersøges.
Frivillige som ikke er medlem af klubben – mht forsikring.

Beslutning:

Bestyrelsen godkender indkøb af ski med tilskud 50.000kr fra klubben. Niels kontakter skisælger for at arrangere levering etc.
Tilbud fra Hasse på tilbud af reparation i klubhuset accepteres af bestyrelsen.
Annette spørger om tilbud på forsikring af lille sum af ski. Vi tager stilling til omkostningerne på et andet møde.
Bestyrelsen takker ja til tilbud fra Lars Bech på maling af klubhus. Ghita spørger.
Pistemaskinen er sat til salg. Frontlæsser ønskes udskiftet til et mere sikkert køretøj/løftevogn.
Det er nu muligt at oprette billetsalg på holdsport. Det kan hjælpe os til en åbning af Hedeland.
Mads har ansvar og kompetence til at sige go for sneproduktion på baggrund af vejrudsigter.
Ny logistik i skiudlejning evt. cafe. vi starter med ideoplæg på confluence og alle tænker om der er relevante personer der kan bistå med ideer og teknisk
Klubben har en sporsætter, den kan trækkes efter ATV.
Det er folks egen forsikring der dækker ved skader. Der er evt. mulighed for at tegne en arbejdsskade forsikring som forening. Annette spørger Tryg, hvilke regler der
er gældende.

6. Skiburgeren

Orientering:

Klaus har deltaget i et evalueringsmøde hos RF den 9. september. På mødet blev oplyst, at festivalen var den næstmest regnfulde, kun overgået af festivalen i 2007.
Omsætningen i madboderne var generel ca. 3% lavere end i 2023, hvilket er noget mindre end den omsætningsnedgang på ca. 13% vi havde i Skiburgeren. Peter
Harbo stopper, som teamleder for Foodgruppen og erstattes af Maria Lerche, som i år var vores kontaktperson. 
Der er planlagt et opstartsmøde i Koordinationsgruppen den 17. oktober (det ser dog ud til at datoen ændres). I koordinationsgruppen deltager Ghita, Allan, Michael,
Mikkel, Annette og Klaus
Gode forslag ønskes til nye nøglepersoner i Skiburgerteamet

Emner til drøftelse/beslutning:

Beslutning:

7. Fester og arrangementer

Orientering:

Emner til drøftelse/beslutning:

Evaluering af sommerfest 2024
Aktiviteter
Mad
Fremmøde
Opsætning/nedtagning

Beslutning:

Woop gåtur var populær og gav en god oplevelse rundt i området, som flere ikke har oplevet. Skydning og golf var et hit.
Det var dejligt med hænder til opsætning og nedtagning, hvilket lettede arbejdet. Holdsport tilmelding fungerede godt.
Ca. 70+ fremmødte.
Maden var virkelig god.

8. Udbudte aktiviteter Skigymnastik, yoga, crossfit, spinning, rulleskøjter, langrend, rulleski.

Orientering:

Der er åbnet for aktiviteter frem til efterårsferien

Emner til drøftelse/beslutning:

Tina ønsker at rykke tiderne  for yoga til tidligere. eller evt. lave 1 hold. Honorar skal aftales.

Beslutning:

Bestyrelsen ønsker stadig 2 yoga hold. 1 hold kl. 17.00-18. næste hold 18.30-19.45. Det træder i kraft i uge 42. Der ønskes ashtanga på begge hold.

9. Turudvalget
Orientering: 

Turarrangør møde er fastlagt til 5. sep. 2024   Afholdt et rigtigt godt møde. 

Emner til drøftelse/beslutning:

Forslag om at 1. betaling af en tur foregår via holdsport og restbetaling direkte til den konto som tilhører turen, så undgår webmaster at skulle lave to ture pr. tur. Hvis
man har en rejseforsikring via sit mastercard, er der mulighed for at få en bekræftelse fra banken på dækning - jeg har fået et par eksempler fra Søren Kalsgaard.
Nybegyndere på ture - er der nogen af turene som vi kan anbefale til nybegyndere (udover Hemsedal) og vil vi ofre de penge på det - det kræver ekstra
skilærerressourcer på turen.



Klaus anvender et mere simpelt budget til Ischgl turen - skal vi bruge dette fremover?
Tilskud til kursus skilærer - Morten Galatius har spurgt Karina og Jacob om klubben giver tilskud til et kursus i nov. - et opfriskningskursus på Hintertux.
På bestyrelsesseminaret talte vi om diæter til skilærere, er det noget vi skal have ind over vores ture, eller skal vi vente med dette?

Beslutning:

Der er enighed om at prøve modellen med at depositum betales via holdsport og restbeløb betales via bankoverførsel. Turarrangør skal sørge for at informere om den
sidste del af betalingen.
Turarrangører snakker sammen, hvis der er henvendelser omkring nybegyndere.
Klaus' budget tages til overvejelse til næste sæson
I henhold til vores tidligere beslutning om støtte til udvikling er bestyrelsen enig om at yde samme tilskud 50% til teknik opfriskning skursus for klubbens instruktører.
Det er besluttet på bestyrelsesseminar 11. feb. 2024   at der ydes 150 kr. pr. dag for instruktører på vores ture.

Ture 2024/2025
Opdateret pr. 19. sep. 2024

Ture 24/25

Uge Destination Turarrangør Type Rejsegarantifonden Status Antal
Pladser

Antal
tilmeldte

Instruktion/skiskole Kommentar

49 Cervinia, Italien Grete Lindsgren Alpin Direkte Reserveret 25

3 Abtenau, Østrig Lisbeth Winge Alpin Formidler Tilsagn 48

4 Ischgl, Østrig Gitte & Klaus Alpin Formidler: Kagan Reserveret 36

6 Kronplatz,
Italien

Ghita & Reiner
Podbielski

Alpin Fomidler: Kagan Reserveret 50

11 Madonna di
Campiglio,
Italien

Søren
Kalsgaard

Alpin Direkte 23

11 La Plagne,
Frankrig

Grete Lindsgren
& Søren
Handler

Alpin Direkte 42

14 Hemsedal Reiner & Ghita
Podbielski

Alpin Formidler: Kagan

10 Rondaner,
Norge

Max & Inge Langrend Kør selv 20-25

10. Ungdoms/udviklingsudvalget

Husker

27-02-2014 Ski instruktion i udlandet.
Vores instruktører skal gøres opmærksom på risikoen.

Vi skal kræve årsmærke til alle vores instruktører.

Kvittering for betalt rejse skal medbringes på rejsen.

03-04-2014 Kravene for vores instruktører i udlandet skærpes, så dette skal vi have med i næste års skiskole planlægning, især Frankrig og Italien.

Orientering:

@ Emner til drøftelse/beslutning:

Beslutning:

11. Nyhedsbrev
Datoer for Nyhedsbreve 2024/2025 - ses i sammenhæng med bestyrelsesmøder og øvrige aktiviteter:

Orientering:

Emner til drøftelse/beslutning:

Datoer for Nyhedsbreve 2024/2025 - ses i sammenhæng med bestyrelsesmøder og øvrige aktiviteter:

Datoer Aktivitet Kommentar Bestyrelsesmøde

11. aug. 2024  Deadline Nyhedsbrev i uge 33 22. aug. 2024  

4. sep. 2024  Sæsonstart Yoga & Crossfit

9. sep. 2024  Sæsonstart Skigymnastik



Datoer Aktivitet Kommentar Bestyrelsesmøde

10. sep. 2024  Sæsonstart Spinning OBS NY location

1. sep. 2024  Sommerfest på Hedeland

13. okt. 2024  Deadline Nyhedsbrev i uge 42 Forslag til tidligere dato 12. sep. 2024  

10. okt. 2024  
7. nov. 2024

23. mar. 2025  Deadline Nyhedsbrev uge 13 9. jan. 2025  
13. feb. 2025  

20. mar. 2025

24. mar. 2025  Sæsonafslutning Gymnastik 

9. apr. 2025  Sæsonafslutning Yoga

15. apr. 2025  Sæsonafslutning Spinning

28. maj 2025  Sæsonafslutning Crossfit

21. apr. 2025  Sidste dato for indkaldelse til generalforsamling 10. apr. 2025  

6. maj 2025  Generalforsamling 2025 Hedeland

18. maj 2025  Deadline, Nyhedsbrev udsendes i uge 21 12. jun. 2025

Beslutning:

12. Hjemmeside

Orientering:

Emner til drøftelse/beslutning:

Beslutning:

13. Webmaster:
Mikkel vil ikke være webmaster, da han ikke har den viden og redskaber der kan gavne. Samtidig er indholdet ikke som forventet. Hvordan kan vi i bestyrelsen finde
en løsning indtil vi har en ny kandidat til opgaven?!
Sæt link til XTM https://www.xtm.dk/ rabat på hjemmesiden, kun for medlemmer. Kode for 15%: Roskildeski15. Link sat på hjemmeside. Cecilie deler kode med
medlemmer i separat opslag.
Søren hjælper i denne sæson med at lægge skiture på holdsport, mange tak.
Webmaster mail nedlægges - Turarrangør kommunikere direkte til tur tovholder i bestyrelsen, som sender samlet til Søren.

14. Danmarks Skiforbund
Orientering: 

Emner til drøftelse/beslutning:

Beslutning:

15. Roskilde Idræts Union (RIU)/Roskilde kommune

Orientering:

Emner til drøftelse/beslutninger:

Beslutning:

16. Eventuelt

Emner til drøftelse/beslutning:

Orientering:

Beslutning: 

https://www.xtm.dk/

